

TABLE OF CONTENTS 目 录

Application of Graphene Quantum Dots in Metastable Intermolecular Composites for Enhancing Heat Release Performance

(石墨烯量子点在提升亚稳态分子间复合物放热性能中的应用)

J. ZHAO, L. WANG, F. W. ZHANG.....1075

Research Progress on Micro-Arc Oxidation Technology of Aluminum Alloy

(铝合金微弧氧化技术的研究进展)

L. WANG, B. K. GONG, X. HAN, C. L. FAN.....1083

Microstructural Analysis of Al₂O₃/Ti₂AlN Composite Materials

(Al₂O₃/Ti₂AlN 复合材料的微观组织分析)

Q. GUO, J. Y. LI, J. B. CHEN, J. S. YANG, Y. WU, N. WAN, Y. N. LI, G. Q. ZHANG.....1088

First-Principles Study of Electronic Structure and Optical Properties of Ca-Doped SnS₂

(Ca 掺杂 SnS₂ 电子结构和光学性质的第一性原理研究)

N. WANG, H. F. LIU.....1094

Preparation of Graphite Decorated with Silver-Doped Polypyrrole Composites

(银掺杂聚吡咯包覆石墨复合材料的制备)

S. LI, Q. XIE, Y. XIE, X. ZHANG, J. X. XU, H. H. CHEN.....1102

Enhancing the Connotation of Material Mechanics Experiment by Microscopic

Mechanism of Defect Graphene Tearing Performance

(以缺陷石墨烯撕裂性能微观机理提升材料力学实验的内涵)

Y. F. ZHU, L. YANG.....1110

Recent Application and Fabrication of Monolayer Colloidal Crystals and Their

Inverse Nanostructures

(单层胶体晶体及反蛋白质纳米阵列结构的制备研究)

Y. S. WEI, C. L. LUO, W. G. YAN, S. Y. LIU, S. J. ZHAO.....1119

Atomic Simulation of Fatigue Crack Propagation in Metals of Different Structures

(不同结构金属中疲劳裂纹扩展机理的原子模拟)

L. MA, J. Y. HUANG, J. R. GUO.....1129

Enhancing the Interface Bonds and Thermal Properties of Diamond/Copper

Composites via Micro-Titanium

(微量钛调控金刚石/铜复合材料界面及热性能)

F. N. CHE, S. K. ZHANG, Q. L. CHE, J. J. ZHANG, J. WANG, Y. XU.....1135